



Dagsorden: Gruppeledermøde i Vestskov Division

D.28-08-2025 kl. 19-21, Gamle Landevej 48, 2620
Albertslund.

Deltager: Andreas Jacobsen (Divisionschef), Pernille Schiøtz, Andreas Gottorp, Nicky Espersen, Olga Solbæk, Arne

Emne	Referat og noter
Grupperne rundt - Tilfredshed med divisionsarbejdet i grenene	Mikro & mini: Arrangementerne er fede, Divitræf var fedt, bamse-legene var fede, fedt da man ikke behøver at gøre så meget, god fordeling af arbejdet til arrangementer. Junior: Fælles sommerlejr fungerer godt, god fordeling af arbejdet. God arbejdsfordeling for gren-arbejdet. Trop: Skal på weekendtur i næste weekend, der er lidt bekymring for at der er lidt for få voksne ledere der hjælper til. Tage lidt hensyn til at nogle spejdere har brug for at have minimum 1 ven med i deres patrulje. Man kan evt. fordele 2 og 2. Senior: Fokus på de "nye", altså under 20 år. Godt samarbejde, men lidt problemer med at få mange med til FSM'er. Holder fast i de gamle arrangementer, tilpas mængde arrangementer.
Status fra og på divisionsledelsen	Frafald af divisionschef: Emilie Wamsler er stoppet. Kano-indkøb: Det er undersøgt, Jørgen forsøgte at købe nogle brugte, men det lykkedes ikke. Temadag: Temadagen bliver formodentligt rykket pga. mangel af ressourcer. Der ledes efter en hjælper til dette arrangement. Det bliver formodentligt rykket til Januar.
Input fra jer til korpset og hvad I kunne ønske jer fra korpset.	Ingen noter. Videoer omkring kulturen i de blå spejder, differentiering. Fokus på det gode spejdermøde, gerne med afsæt i det pædagogiske/akademiske.
Tal på divisionen og evt. guide til hvordan man selv laver udtræk	Fremlægges på mødet. Tropsspejdere stopper i høj grad. Der sendes anonymiserede dataark ud til gruppelederne.
Eventuelt	Ingen noter. Nyt møde? Onsdag d. 11. marts 2026. Balder Hedehusene, Baldersbuen 16C, Hedehusene.



I må meget gerne skrive om I deltager eller sender en stedfortræder på mailen dc@vestskov.dk

Med Spejderhilsner,

Divisionsledelsen i Vestskov division